
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 11 / 2023 06. 11. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Kochová Veronika, Ing., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava Dušan,
Smyčka Zdeněk, Galuszková Dana, MUDr. Ph.D. MBA, Přerovská Jarmila, Vejrosta Dan,
Kürfurstová Božena

Hosté: Jana Hlaváčová

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Bezpečnost na novém chodníku v Čadově ulici
2. Protihluková opatření ve firmě Bikos
3. Změna gratulací jubilantům
4. Změna financování oprav chodníků
5. Výsadba zeleně v Pavlovičkách
6. Akce v Pavlovičkách
7. Povinnosti k instalaci fotovoltaiky na střechách
8. Stavební práce v ulicích Pavlovická a Roháče z Dubé
9. Změna termínu jednání KMČ

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

Usnesení:
Jednání KMČ se zúčastnila paní Jana Hlaváčová, která upozornila na nebezpečné situace pro děti, které jdou z
nebo do školy po chodníku v Čadově ulici. Vozidla vyjíždějící z nového blok bytů jezdí příliš rychle a ohrožují
chodce.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Oprava kanalizace v ulici Roháče z Dubé - Vyřešené
Starší požadavky
Zápis č. 6/2023 ze dne 05. 06. 2023: STO Edisonova - Před uzavřením
Zápis č. 7/2023 ze dne 03. 07. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Bezbariérové nájezdy na chodníku v Divišově ulici - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Oprava chodníků - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Ořezy zeleně v ulici Na Zákopě - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: Projekt chodníku v Gorkého ulici - Vyřešené
Zápis č. 9/2023 ze dne 04. 09. 2023: STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. V Čadově ulici je nyní nový chodník s cyklostezkou, který kříží výjezd z nového obytného bloku. Jak
informovala paní Hlaváčová, řidiči zde jezdí rychle, ve výhledu jim navíc vadí rozvodná skříň, byla svědkem, že
vozidla ohrožují procházející děti. Na totéž dopisem upozornili také ředitel ZŠ Gorkého Mgr. Vladislav Tesařík a
ředitel nedalekého Centra sociálních služeb Klíč PaedDr. Petr Matuška. Členové KMČ proto požadují, aby byla



tato situace obratem vyřešena, než dojde ke kolizi auta s chodcem: instalací retardéru, osazením dopravní
značkou omezující rychlosti, namalováním přechodových pruhů.
2. KMČ nechala městským rozhlasem vyhlásit, aby se přihlásili lidé, které nad ránem ruší hluk při nakládce a
vykládce zboží ve firmě Bikos. Přihlásilo se cca 20 lidí. Členové KMČ se rozhodli vyčkat, až firma Bikos dokončí
odbornou studii a na jejím základě provede protihluková opatření.
3. Od ledna 2024 se mění systém gratulací občanům k jejich 75., 80. a 85. narozeninám. Nebude to již
záležitost komisí, nýbrž Komise pro občanské záležitosti magistrátu. Občané budou zváni na setkání s
programem a gratulací na radnici, tato setkání budou probíhat každý měsíc.
4. V příštím roce dochází ke změně financování oprav chodníků. Každá KMČ vybere až dvě větší opravy
chodníků, ze všech bude vybráno 7 větších akcí, které budou během roku realizovány. Komisím, které neuspěly
se svým požadavkem, budou v daném roce zvýšeny prostředky na estetizaci o 150 000 Kč, tedy celkem 450
000 Kč. Z estetizace lze hradit i menší opravy chodníků. Členové KMČ požádají o opravu chodníku v Divišově
ulici (povrch a bezbariérové nájezdy). Pokud tato oprava nebude vybrána, využijí zvýšené prostředky estetizace
na menší opravy (např. oprava chodníku v Železniční ulici). 
5. Dle informací od Ing. Labounkové z odboru městské zeleně budou pokáceny vrby v ulici Na Zákopě. V roce
2024 chtějí členové KMČ místo pokácených stromů realizovat po poradě s Ing. Labounkovou novou výsadbu.
Současně urgujeme pokácení suchých stromů: břízy ve Veverkově a Lindnerově ulici (park u školní zahrady) a
požadujeme dle již uskutečněné dohody a vyjasnění polohy výsadbu javoru u hřiště v Lindnerově ulici. Dále
chceme vědět, kdy se bude vysazovat alej v nově spravené Čadově ulici.
6. V letošním roce uspořádá KMČ ve spolupráci s Apoštolskou církví v jejích prostorách Adventní koncert. Nyní
se upřesňuje termín a vystupující, Buď vystoupí pěvecký sbor, anebo cimbálová muzika s vánočním pásmem.
Občané budou včas informováni.
7. Odbor památkové péče magistrátu upozorňuje občany, že záměr instalovat fotovoltaiku na střechách domů v
památkově chráněných územích (Pavlovičky jsou v tomto území) musí být projednán s odborem památkové
péče. Ve vývěskách KMČ občané najdou mapu památkově chráněných území a kontakty, kam se obrátit pro
konzultaci.
8. Stavební práce (oprava kanalizace a plynovodu budou v ulicích Chválkovické, Pavlovické a Roháče z Dubé
probíhat do konce listopadu 2023.
9. V důsledku pracovní vytíženosti a z toho důvodu usnášeníschopnosti KMČ se prosincový termín jednání
přesouvá z pondělí 4. 12. 2023 na pondělí 11. 12. 2023. Jednání se bude konat v restauraci Na pile. Občané
budou informováni ve vývěskách a na webových stránkách KMČ.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Zeleň v Pavlovičkách

Členové KMČ požadují vysadit u hřiště v Lindnerově ulici javor - umístění je projednáno s Ing. Labounkovou.
Dále požadují kácení vrb v ulici Na Zákopě, suchých bříz v ulici Veverkově a v ulici Lindnerově (u plotu školní
zahrady).

2 Oprava chodníku na Chválkovické ulici

Členové KMČ požadují opravu prohlubní v chodníku ve Chválkovické ulici od ulice Luční po zastávku
Chválkovická - Epava (ve směru do města). Za deště v prohlubních zejména u vjezdů stojí voda a nelze chodník
používat.

3 Chodník v Čadově ulici

Členové KMČ požadují okamžité řešení nebezpečné situace v Čadově ulici: výjezd z nového bytového
komplexu přes nově opravený chodník není vybaven žádným opatřením, které by eliminovalo možný střet s
chodcem. Chybí retardér, přechod, značka upravující rychlost. Navíc řidičům brání ve výhledu rozvodná skříň.
Na nebezpečnou situaci upozorňují rodiče dětí, ředitel ZŠ i ředitel blízkého Centra sociálních služeb Klíč.

8 Obecné informace



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 11 / 2023

Datum schválení zápisu: 12. 11. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.

Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Mutinová Kateřina, RNDr.


